
L’ENTREVISTA DE LES ELECCIONS

En Josep Maria té 62 anys i torna a 
la política com a independent dins 
la coalició de PS+Verds+IC després 
que deixés la seva militància al PS 
el 2011 per discrepàncies amb la di-
recció del partit que va ajudar a fun-
dar. Està casat i té dues filles, dos 
néts i un tercer en camí.

–Com i quan es posa al món de la 
política?
–Vaig militar fa molts anys, des del 
1968 al Partit Socialista Unificat de 
Catalunya durant la meva joven-
tut i fins que vaig fer el Servei Mili-
tar. No vaig tornar a fer política fins 
l’any 2000 que es va fundar el Partit 
Socialdemòcrata.

–Un referent polític d’Andorra?
–El primer cap de Govern constitu-
cional que vam tenir: Òscar Ribas 
Reig.

–Un de fora?
–Hi ha dos persones que m’agrada-
ria significar: els nostres Coprín-
ceps François Mitterrand i Joan 
Martí Alanis que ens van portar la 
Constitució.

–Un company de files en el que con-
fiï molt?
–Confio en tots els companys que 
tinc ara al PS, si no, no estaria on sóc 
ara mateix.

–Què li ha donat la política?
–A part de molta feina, poques sa-
tisfaccions perquè mai he estat en 
llocs elegibles. Però m’ha donat una 
cosa impagable, que és l’alegria de 
poder ajudar a millorar i modernit-
zar la nostra societat. També m’ha 
portat bons amics.

–Què li ha tret?
–Moltes hores de son i alguns di-
ners, perquè en aquest país fer polí-
tica costa diners.

–Perquè PS + Verds + IC i no una al-
tra formació?
–Jo me n’alegro molt que després 
de 15 anys d’intentar fer coalició 
amb els Verds, en Pere López ha po-

«Confio en tots els 
companys del PS»

Candidat de PS + Verds + IC
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L’economia és cada cop més pro-
pera als ciutadans. La iniciativa 
d’obrir un blog per debatre i refe-
lxionar sobre economia ajudarà a 
fer-la més propera.
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gut aconseguir que el PS, els Verds 
i Iniciativa Ciutadana tinguin el 
seny i la rauxa de poder anar junts.

–Creu en aquesta Andorra?
–Jo penso que necessita canvis im-
portants, i per això em presento a 
les eleccions.

–Què treballarà per canviar si arriba 
al Consell General?
–Hi ha dues coses: la reactivació 
econòmica, que és una de les pre-
ocupacions més grans de la nostra 
societat, i sobretot ajudar al petit 

l’únic que fa és traslladar la cua dos-
cents metres més avall. 
- És esportista?
–Als 62 anys ja no, jugo a petanca 
i faig una caminada cada dia. A la 
meva joventut feia espeleologia, es-
calada i molt muntanyisme.

–Quina música li agrada?
–Beatles i Rolling Stones.

–De què viu?
–Durant molts anys he tingut una 
empresa d’ascensors. Ara estic a 
l’atur. H

empresari. I ajudar als treballadors 
a tenir més dignitat de la que tenen.
–Amb quins valors del seu partit se 
sent més identificat?
–Amb els valors socials perquè és 
el que sempre m’ha fet estar en po-
lítica.

–Què vol canviar de la seva parrò-
quia?
–Hi ha dues coses que s’han de to-
car. S’hauria de canviar el projec-
te de Naturlandia i estudiar el pro-
jecte de la següent fase del Túnel de 
la Tàpia. Perquè el projecte actual 
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